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	News and updates - Publications

	Here are the latest news and updates for MSSS publications for the period November 10-16, 2020.

				
	Outbreak Management Guide Organizational Stream - For Long-Term Care and Private Residences
guide Last
Change: November 16, 2020

	
	Regulatory Impact Analysis - Bill amending various provisions for assisted reproduction.
Report
Last change: November 12, 2020

	
	Home Services integrated perinatal and early childhood services (SIPPE) - Coronavirus (COVID-19)
Sheet
Last change: November 12, 2020

	
	Framework Policy to Combat Elder Abuse and Other Adults in Vulnerable Persons
Policy
Last Amendment: November 12, 2020


Some documents are available in English.

Guidelines COVID-19
COVID-19 Guidelines are now being disseminated in the COVID-19 Guidelines section of the MSSS. To be notified of news and updates on the COVID-19 guidelines, subscribe to the COVID-19 Guidelinesnewsletter.
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	Nouveautés et mises à jour - Publications
	

	Voici les nouveautés et les mises à jour pour les publications du MSSS pour la période du 10 au 16 novembre 2020.
	

				
	Guide de gestion des éclosions Volet organisationnel - À l'intention des centres d'hébergement et de soins de longue durée et des résidences privées pour aînés
Guide
Dernière modification : 16 novembre 2020

	
	Analyse d'impact réglementaire - Projet de loi modifiant diverses dispositions en matière de procréation assistée.
Rapport
Dernière modification : 12 novembre 2020

	
	Services à domicile des services intégrés en périnatalité et pour la petite enfance (SIPPE) - Coronavirus (COVID-19)
Feuillet
Dernière modification : 12 novembre 2020

	
	Politique-cadre de lutte contre la maltraitance envers les aînés et toute autre personne majeure en situation de vulnérabilité
Politique
Dernière modification : 12 novembre 2020


Certains documents sont disponibles en version anglaise.

Directives COVID-19
Les directives COVID-19 sont maintenant diffusées dans la section Directives COVID-19 du MSSS. Pour être avisé des nouveautés et mises à jour concernant les directives COVID-19, abonnez-vous à l'infolettre Directives COVID-19.






	



